



Referat fra møte tirsdag 20. februar 2018,
kl. 16:15, rom FV139

Fysisk fagutvalg

Medlemmer

Eline, Halvard, Ivar, Ylva, Astrid, Fredrik, Magnus, Eric, Johannes, Oskar,
Joachim, Oline, Håkon, Aksel

1 GAD (Godkjenning av dagsorden)

Godkjent

2 GAR (Godkjenning av referat)

Godkjent

3 Post / epost

3.1 Studiekvalitetsmidler for 2018

- Vi er nummer 3 i prioriteringslisten fra FI

3.2 Studentparlamentet: Studentenes helse- og trivselsundersøkelse, 6.2-20.3

Promotering av FFU : Link til undersøkelsen, <https://studenthelse.no/heltaerlig>

Viktig studentpolitisk undersøkelse, ønskes at vi promoterer.

Lage arrangement?

3.3 Jørgen Midtbø: Angående bruken av Origo

- Origo brukes alt for mye av ansatte ved FI, som ødelegger bruken for bachelorstudenter.
- Er dette noe vi synes er et problem, og som vi vil ta videre til Instituttet?
- Kan knyttes opp mot mail fra Arnt Inge: Til høsten skal det pusses opp i tredje og fjerde etasje øst, og en trenger steder for gruppetimer. Argumentet er at Tidrommet trengs for å forhindre at gruppetimer må legges utenfor fysikk.
- Vi er enige i at det er dumt dersom Origo brukes for mye til ikke-bachelorstudent relaterte ting.
- Kan også være positivt å ha gruppetimer i Entropia (så lenge det også er plass til andre), siden en da såkner mer til Entropia/blir vant til å være der.
- Tidrommet kan da brukes mer til slike hendelser enn Origo
- Vi støtter argumentene til E. Murtnes.

4 Møte

4.1 Møte med Espen Murtnes

Studiestart: FFU får penger mot å stille med en representant til fadderukeplanlegging

- Forslag om at foreningene på fysisk institutt får med en representant i fadderuka til å hjelpe faddersjefen.
- Vi blir nærmere med i planleggingen av fadderuken, og får mer påvirkning.
- Bra for promotering av oss.
- Vil fungere som et verv i FFU.
- Person som melder seg: Johannes

4.2 MNSU

1. Møte for to uker sida, to saker som frontes
2. Eksamenskrasj

- Det finnes ingen klare retningslinjer hva man som student skal gjøre ved eksamenskrasj.
 - Får ofte svar at en ikke kan gjøre noe.
 - Ønsker at det skal være gyldig fravær dersom en har eksamener som krasjer.
 - MNSU ønsker så mange eksempler som mulig på at dette har skjedd inn i nettskjema.
3. Sen sensur.
- Sensur i fag skal være tilbake etter tre uker, men dette er ikke alltid tilfelle
 - MNSU ønsker eksempler på at dette har skjedd i nettskjema.

5 Arrangementer

5.1 Fysikk i Origo

- Forslag til foredragsholdere?
- Dato: (tentativt, kan endres) 07.03
- Foreleser: Marcel Moura fra Porous Media Laboratory SFF.
- Trengs å gjøres:
 - Lage en fin plakat. Pore lab har en fin nettside med mye fint.
 - Facebookarrangement.

Skal også arrangere en til Fysikk i Origo i April. Forslag: Torsten Bringmann?

Diskusjon:

- Er det dumt å ha det i Origo? Nei, det er fint, lavterskel.
- Kan kanskje være lurt å oppfordre til en løsere form, med mer diskusjon, spørsmål o.l., som Origo egner seg godt til.

5.2 Eksamensverksted

Diskusjon: Hvordan ønsker vi å løse dette i år?

- Ønsker vi ha med de andre organisasjonene osv?
- Viktig å avklare gruppelærere tidlig, om det er lønnet, hvem vi skal ha med, hva som skal undervises osv.

- Fungerte kanskje ikke så godt å ha det som en eksamensverksted-festival", da ikke alle fagene hadde eksamener nært i tid. Vi vil gjerne spe det utover i slutten av semesteret.
- Forslag til ting å gjøre på selve dagen:
 - Fokus gjerne mer på generelle ting som er et problem i kurset, tips og triks.
 - Oppfordre/tilrettelegge arbeid i kollokvier
 - Quiz/konkurranse
- Kan være fint å ha det som en gruppetime der man kan jobbe med forskjellige fag og få hjelp i Origo. + snacks

6 Sosialt

6.1 Nettverksmiddag med realistlista 21.2 kl. 16:30

Påmelding : <https://goo.gl/forms/Dlprp5D0oGH0OkFp1>. Frist mandag 19.2 kl 15:00

Sikkert plass til flere.

6.2 Fangene på fortet med MNSU 21.2 kl 16:30

I morgen, fortsatt mulighet å melde seg på. Gratis pizza etterpå. Gå inn på mail og meld deg på.

6.3 Hyttetur med FysFor

- Fysikkforeningen skal på hyttetur første helgen i mars.
- 150,-, noen få plasser igjen.
- Se melding på facebook.

7 Knask

- Magnus tar med. Godkjent.

8 Evt

8.1 Arbeid med kollokviegrupper for alle

- Noe som snakkes mye om når en kommer i første året, men det er nok mange som ikke finner en kollokviegrupper/som faller utenfor.

- Hadde vært bra å ha som mål at alle skal ha noen å jobbe med.
- På medisin er det for eksempel organisert obligatoriske grupper.
- Det er organisert delvis gjennom faddergruppa, men lett at noen faller utenfor.
- Origo:
 - Origo er viktig i denne sammenheng, for at folk sitter sammen.
 - Vi kan gjøre en større innsats for at førsteårsstudenter skal benytte seg av Origo
 - Mange måter vi kan å promotere Origo, f. eks. kaffe, prate om Origo i forelesning osv. Mange bekker små gjør en god Origå.
 - Kaffe i Origo ønsker vi å ta tak i.
 - Koble på fysikkforeningen?
- Viktig å lage arenaer hvor folk kan ta initiativ til samarbeid, usikkert hvordan det skal være.
- Vi ønsker først og fremst å kartlegge hvor stort behovet er, kan instituttet kartlegge hvor mange som er alene i løpet av første året? Er dette noe det er tall på allerede?

8.2 Retningslinjer for bruk av snapchatkontoen

- Vi har en snap chat konto, ikke veldig aktiv
- Er det noe som kan fungere på sikt?
- Fungerer ikke så bra som en veldig aktiv konto, men kan være fint å ha som blæstemiddel/morsomme ting i hverdagen som har med fysikk å gjøre.

8.3 Slack

- Alle burde gjøre så de får notifications